
 
 
 
 
 
 
 

 

Skolebestyrelsen Tarm Skole 

Referat d. 30.01.2023, Vardevej 11. 
 

Fraværende:      O = Orientering 
      D = Drøftelse 
      B = Beslutning 

Tid Emne og beskrivelse Referat/notat 

16.30 1. Velkomst, forplejning og sang  

16.45 2. Referat fra sidst (Bilag 1)  

16.55 3. Elevråd Kirstine: Sangen i maj – 
samme procedure som sidst. 
Gerne de samme lærere til 
at øve/træne.  
Sjette årgang har fået nye 
computere. De fungerer 
rigtig godt.  
Både femte samt fjerde 
årgangs computere fungerer 
ikke særlig godt mere.  
Kurt vil lave nye ostebaner. 
Elevrådet foreslår, at de 
bliver lavet ved de store 
vinduer til Aula.  
Sommerfest som en fast 
tradition, hvor eleverne kan 
grille udendørs efter 
skoletid.  
Venskabsklasser – så 
eksempelvis sjette årgang er 
sammen med tredje årgang. 
Måske de kan hjælpe i selve 
læsningen? 
 
Oskar: Elevrådet er i gang 
med at lave en video vedr. 
valgfag.  
Folk/børn har svært ved at 
forstå, når vi kun fortæller 
om valgfagene. 

17.05 4. Princip for elevorganisering og klassedannelse 
(Bilag 02) 
- Gæsteoplæg ved Trine (SFO-leder v. Ølgod Skole) 

Trine fortæller om, hvordan 
de i SFO ved Ølgod skole har 
arbejdet med førskole.  



 
 
 
 
 
 

 

 

Side 2 af 3 

Det betyder, at 
børnehavebørnene fra 15. 
maj følger SFO på 
kommende skole. På den 
måde opbygger de en god 
relation til skolens 
personale, hvilket gør 
overgangen lettere.  
Det gør også en stor forskel 
for førskolebørnene, at de 
har kendte voksne med fra 
børnehaven.  
Forældrene har været meget 
positive overfor tiltaget.  
Ølgod har de sidste tre år 
arbejdet med et pædagogisk 
tiltag, hvor de først fordeler 
klasserne i slut september.  
Det er de gået fra igen.  
Christian spørger Oscar og 
Kirstine, hvad de vil sige til, 
at de først får fordelt 
klasserne i syvende efter 
slut september. Den ide er 
de ikke begejstret for.  

17.50 5. Princip for skole-/hjemsamarbejde (fortsættelse 
af Aula punkt fra sidst) (Bilag 03) 
- Vi drøfter udkastet 

Vi tager punktet med til 
næste 
skolebestyrelsesmøde. 

18.00 6. Borgmesterbesøg 
- Borgmesteren kommer på uformelt besøg i 

morgen 
- Vi drøfter om der er noget som bestyrelsen vil 

sætte særligt fokus på 

Sammenlægning 
- Proces 
- Fordele/ulemper 

Nye veje 
- PPR 
- Socialrådgivere 
- Indsatser  
- Fløj 4 

18.10 7. Sammenlægning 
- Status 
- Oplevelser efter første møde om helhedsplan  

Arkitekter var på besøg for 
at se skolen – Vardevej 11.  
De laver på sigt en plan.  

18.20 8. Meddelelser 
- Forældrevalgte 
- Medarbejdere 
HS 
OB 
SFO 
Klub 
Ledelse  
- Rengøring 
- Byggeri 

Vi oplever desværre en del 
sygdom hos elever og 
personale. (Influenza) 
 



 
 
 
 
 
 

 

 

Side 3 af 3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 Ult dec 
2022 

Ult dec 
2021 

Ult dec 
2020 

 TS 99,28 96,59 97,78 
SFO 94,31 101,37 102,92 
KLUB 65,69 64,92 92,61 

18.25 9. Evt.  Automat bliver afviklet, da 
den giver for stort et 
underskud. (Hovedskolen) 
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